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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De in maart 2023 voorgevallen schietincidenten in de wijk Kalsdonk hebben de gemoederen van de
inwoners met name in de wijk zelf flink beziggehouden. Het college en de politie heeft hier in eerste
instantie goed op gereageerd met tal van preventieve maatregelen. Een van de aangekondigde en
toegezegde maatregelen is het aanstellen van zogeheten buurtcoaches. Deze coaches hebben wat
meer taken en bevoegdheden dan reguliere buurtpreventie{eamleden. De wijkbewoners zijn gestart
met een inventarisatie van mogelijke kandidaat buurtcoaches en heeft een opgave van 15 mogelijke
leden. Echter wacht men nu al 9 maanden op een uitspraak van de gemeente of het mogelijk wordt
om de buurtcoaches te belonen met een soort van vrijwilligersvergoeding. Precedentwerking in relatie
tot de buurtpreventieteams zou de reden van vertraging zijn. Excuses voor de vertraging zijn
gegeven maar formele besluitvorming tot daadwerkelijk actie, is nog steeds achterwege gebleven.

De Roosendaalse Lijst heeft dan ook een aantal vragen aan het college

1. ls het college op de hoogte dat de buurtbewoners van de wijk Kalsdonk behoefte hebben aan
zogeheten aan te stellen buurtcoaches, zijnde een toezegging van het college van de gemeente
Roosendaal. Zo ja, waarom is hier nog geen actie op gezet om dit te realiseren? Heeft dit te maken
met precedentwerking?

2. lndien dat het geval is waarom wordt dit dan niet gecommuniceerd met de initiatiefnemers van
de wijk Kalsdonk?

3. Z¡n er mogelijkheden om op basis van een takenpakket, die meer inhoud heeft dan
buurtpreventieteam alsnog een vrijwilligersvergoeding voor deze buurtcoaches mogelijk te maken?
Zo ja, kan op basis van een soort van takenpakket de vrijwilligersvergoeding worden geïnitieerd
waardoor de buurtcoaches aan te slag kunnen. Ps: het gaat over 1900 euro (standard bedrag voor
2023) per persoon.

4. Meerdere gemeentes in Nederland werken met buurtcoaches die op basis van takenpakket en
een vrijwilligersvergoeding de wijken bewaken. ls het niet mogelijk om een pilot op te starten met een
beperkt aantal coaches, waardoor kosten beperkt blijven en ervaring wordt opgedaan richting
toekomst. Zo ja wanneer kan een soortgelijke pilot worden opgestart; zo nee, waarom zou dit niet
mogelijk zijn?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ls het college op de hoogte dat de buurtbewoners van de wijk Kalsdonk behoefte hebben
aan zogeheten aan te stellen buurtcoaches, zijnde een toezegging van het college van de
gemeente Roosendaal.Zo ja, waarom is hier nog geen actie op gezet om dit te realiseren?
Heeft dit te maken met precedentwerking?

Ja, het initiatief voor buurtcoaches is ons bekend. Het projectvoorstel <wijkcoaches Kalsdonk> is op
13 augustus 2023 ontvangen. De burgemeester heeft op 23 maart gesproken met buurtbewoners,
waarbij het idee op tafel kwam om de buurtcoaches weer te onderzoeken op werkzaamheid. De
burgemeester heeft gevraagd om een plan van aanpak met een lijst kandidaten, die een afspiegeling
van de wijk vormen. De wijkcoaches zijn een nieuwe vorm van burgerparticipatie, waarvoor alle
argumenten goed afgewogen dienden te worden.. Dit heeft tijd gevraagd, waarvoor wij begrip vragen.

2. lndien dat het geval is waarom wordt dit dan niet gecommuniceerd met de
initiatiefnemers van de wijk Kalsdonk?

Ambtelijk is geregeld aan de initiatiefnemers de stand van zaken medegedeeld. Daarbij is geschreven

dat ambtelijk er duidelijkheid moest komen over de precedentwerking, die uit zou kunnen gaan van
het werken met vrijwilligersvergoedingen voor wijkcoaches, alvorens het voorstel aan de
portefeuillehouder wordt voorgelegd.

3. Zijn er mogelijkheden om op basis van een takenpakket, die meer inhoud heeft dan
buurtpreventieteam alsnog een vrijwilligersvergoeding voor deze buurtcoaches mogelijk te
maken? Zo ja, kan op basis van een soort van takenpakket de vrijwilligersvergoeding worden
geihitieerd waardoor de buurtcoaches aan te slag kunnen. Ps: het gaat over 1900 euro
(standard bedrag voor 2023) per persoon.

Zie hiervoor het antwoord onder 4.

4. Meerdere gemeentes in Nederland werken met buurtcoaches die op basis van
takenpakket en een vrijwilligersvergoeding de wijken bewaken. ls het niet mogelijk om een
pilot op te starten met een beperkt aantal coaches, waardoor kosten beperkt blijven en
ervaring wordt opgedaan richting toekomst. Zo ja wanneer kan een soortgelijke pilot worden
opgestart;zo nee, waarom zou dit niet mogelijkzt¡n?

Wij gaan in 2024 een pilot zorgvuldig opstarten en uitvoeren met de wijkcoaches in Kalsdonk.
Welzijnsorganisatie WijZijn zal met deze personen een vrijwilligersovereenkomst aangaan en
zorgdragen voor de aansturing, opleiding en training, waarbij de gemeente, politie en Alwel betrokken
worden. Een goede inbedding ineen professionele omgeving is immers essentieel. Het werk is

vrijwillig, maar niet vrijblijvend. Dit is het onderscheidende verschil ten opzichte van de vele
honderden andere vrijwilligers, die zich inzetten voor de leefbaarheid en sociale cohesie in onze
gemeente. Vanuit de gemeente houden we strak de vinger aan de pols, sturen we op een goede

selectie, start en uitvoering, en aan het eind van de pilot wordt er geëvalueerd. De looptijd van de pilot

bedraagt één jaar en zal per kwartaal beoordeeld en geëvalueerd worden.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende ie hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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